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This appliance is not intended for use by persons (including children) with reduced physical, sensory or 
mental capabilities, or lack of experience and knowledge, unless they have been given supervision or 
instruction concerning use of the appliance by a person responsible for their safety.
Children should be supervised to ensure that they do not play with the appliance.

Please read this operation manual carefully before operating the unit.

for reference.
The figures in this manual may be different with the material objects, please refer to the material objects 

The appliance shall be installed in accordance with national wiring regulations

or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.
If the supply cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, its service agent

NOTICE:



Precautions
Warning

Working temperature range
※ Operating Temperature Range

Indoor side DB/WB(°C)
Maximum cooling 32/23 43/-

Outdoor side DB/WB(°C)

electric shock.

Please contact dealer when you need to repair air conditioner.

injury or damage.

sensory or mental capabilities, or lack of experience and knowledge, unless they
have been given supervision or instruction.

● Disconnect power supply when cleaning air conditioner. Otherwise, it may cause

● Do not repair air conditioner by yourself. It may cause electric shock or damage.

● Maintenance must be performed by qualified professionals.Otherwise, it may cause

● The appliance is not to be used by persons (including children) with reduced physical,

● Children should be supervised not to play with the appliance.

Please install the devices for short-circuit protection and electrical leakage protection

According to the local safety regulations, use qualified power supply circuit and circuit 
when installing the air conditioner.

breaker.

Children shall not play with the appliance.
Cleaning and user maintenance shall not be made by children without supervision.
The air conditioner should be installed in accordance with national wiring regulation.
Air Conditioner should be properly grounded. Incorrect grounding may cause electric 
shock.

hazard.

broken.

injury or damage.

personal injury.

● Do not connect air conditioner to multi-purpose socket.Otherw

● This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons  

ise, it may cause fire 

● Install the air switch. If not, it may cause malfunction.
● Do not spill water on the control panel,otherwise  it may be
● Do not spray water on air conditioner. It may cause electric shock or malfunction.
● Do not insert fingers or objects into air inlet or air outlet . It may cause personal

● Do not step on air conditioner, or put heavy objects on it. It may cause damage or

 

● Do not block air outlet or air inlet. It may cause malfunction.

with reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience and   
knowledge if they have been given supervision or instruction concerning use of the   
appliance in a safe way and understand the hazards involved.  



below

Operating Condition

Power Requirement

damage
working.
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How to install: 
 Choose a location where no obstacle is surrounding the unit.  
 Prepare the installation hole slightly bigger than unit size.

 Choose the installation space according to the following diagram.

.

.

.

AF-A7UA
AF-A9UA  AF-A12UA AF-A18UA

A 450mm 560mm 660mm
B 350mm 375mm 428mm



Installation



Notes for installation

when removing the power plug from socket.

Notes for installation:



 Adjust airflow direction up and down.
The vertical air louver is controlled by positioning 
the louver to discharge the air upwards,downwards
or straight out.



Low fan speed with cooling operation

For cooler temperature
 temperature



anti-

Air Conditioner Operation

Cooling only

fan operation

louvers





Caution



 



42

blocked
s

con

Foggy air f

tion

m

money.
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注意：
除非得到監護人或負責其安全人士的適當監督或指導，否則本機不適合身體官能或心智能力
退化者，或缺乏操作經驗和知識的人士（包括兒童）使用。請監督並確保兒童不會把玩本機。

產品的安裝需符合規範。若發現電源線破損，請務必聯繫生產商、銷售商或其他專業維修人
。險危生發免以，換替行進員

在使用本產品前請仔細閱讀本使用手冊。若手冊內部分數據與產品實物不同，請以產品
實物為凖。



注意事項
警告

請勿讓兒童把玩本產品。
在無監督的情況下，不得由兒童進行清潔或保養。
請按照規範安裝本產品。冷氣機需要確保良好接地，不正確的接地可能導致觸電危險。

 在有人指引及保護之情形下，8歲及以上之孩童、有身體、感覺及心智功能不足者及缺乏相關
      產品使用經驗及知識者，可以在瞭解相關安全警示後安全使用本產品。
 冷氣機需要連接在專用插座之上，請不要將本產品連接在多功能插座上，否則可能引起火警。
 需安裝空氣開關（電磁斷路器），否則可能導致故障。
 請勿將水灑到控制面板上，否則可能導致控制面板故障。

請勿將水灑到冷氣機上，否則可能導致觸電事故或機器故障。

 請勿將手指或其他物品插入冷氣機內部（進風口及出風口等），否則可能導致人身傷害或
      財產損失。

 請勿堵塞冷氣機進風及出風口，否則可能導致故障。
 在清潔機器之前，請拔出電源線，否則有觸電風險。
 除非得到監護人或負責其安全人士的適當監督或指導，否則本機不適合身體官能或心智能力

退化者，或缺乏操作經驗和知識的人士（包括兒童）使用。請監督並確保兒童不會把玩本機。
 請勿嘗試自行修理冷氣機，否則可能導致觸電或其他人身傷害。若需要維修，請聯繫本產品

銷售商進行處理。
本產品應由專業人士進行保養，不適當的操作可能導致產品損壞或人身傷害。

在安裝本產品時，需要安裝短路保護裝置及漏電保護電路。
依據當地安全法規，使用合格的電源斷路器。

 工作溫度範圍

※運行溫度範圍

     室內側 DB/WB (℃)              室外側DB/WB (℃)

  最大製冷

   

      32/23 

  

            43/-

請勿站立在冷氣機上，或將重物置於其之上，否則可能導致機器損壞或人身傷害。

請監督並確保兒童不會把玩本產品。



凝結



AF-A7UA
AF-A9UA  AF-A12UA AF-A18UA

A 450mm 560mm 660mm
B 350mm 375mm 428mm

設備
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操作提示



請勿拉扯電源線。

��

破損的電源線可能引致重

注意事項

选择最适合的温度。
请注意适当调节温度。
如房内有婴儿，老人或病人，
请调节适当的温度。

请勿在冷气机的附近使用加热
设备。如有过多热量散发，冷
气机的塑料部件会融化。

请避免将冷气机的出风口长
时间直接对着身体吹送。
这对健康可能造成不良影响。

冷气机停止动作后，最少需要等待3分钟才可重新开机。



拔



時 項

當冷氣機的氣流使室內的暖空氣冷卻時，

溶

可能因此形成冷凝水滴
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